
Bestyrelsesmøde d.8.10.2018 

Bo: 

Skærtorsdagsskuet er ansøgt. 

Hvalpekurset som blev afholdt af Schæferhundeklubben i kredsen er blevet rost for maden og 
omgivelserne. 

Der arbejdes med at få en ordning omkring græsslåning med kommunen det har ikke været tilfredsstillende 
efter sommeren. 

Der er intet nyt fra kommunen vedr. flytteplaner af kredsen. 

Anette:  

Der er købt div. udstyr hjem til c-arbejde. 

Torsdag d. 8/11 kl.19 kommer Thomas Jørgsen i kredsen, mere info kreds 84 Facebook side. 

Prøver i kredsen, FP-prøve d.11/11 og Beg.B – IPO prøver d.24/11 

Kursus i kredsen. IPO kursus d.8-9/12 og sporkursus d. 16/12 

Kim: 

Alle nøgler til klubhuset er ude, vi undersøger om vi kan få lavet nogle flere eller andre muligheder. 

Vi skal prøve at synligere vores ordensregler både i klubhus og på træningspladsen samt parkering.  


